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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Acko Ankarberg Johansson (KD)

2023/24:87 Pengar till sjukvården

Under det gångna året har kommunernas och framför allt regionernas 
ekonomiska situation kraftigt försämrats. Regeringen valde i förra årets 
budgetproposition att underfinansiera sektorn för att i stället finansiera 
skattesänkningar för höginkomsttagare. Under året som varit har man sedan 
visat ett anmärkningsvärt ointresse för utvecklingen.

Trots larmrapporter och högljudd kritik har regeringen förhållit sig passiv. Inför 
2024 väntar nu såväl nedskärningar som skattehöjningar. I de svårast drabbade 
regionerna följer nu en sjukvårdskris med uppsägningar, varsel, nedläggningar 
och skattehöjningar till följd av regeringens budget.

Vid ett par tillfällen efter att regeringen presenterat sin budget har jag hört 
statsrådet ge uttryck för 16 miljarder till sjukvården. Bland annat vid riksdagens 
frågestund den 28 september 2023 uttryckte sig statsrådet sig såhär, ”totalt är 
det 16 miljarder som går till sjukvården. Detta är nödvändiga pengar för att 
man ska klara situationen” på en fråga från ledamoten Yasmine Bladelius om 
regeringen lagt fram en budget som motsvarar regionernas behov.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Acko Ankarberg Johansson:

 

Kan statsrådet redogöra för vilka fakta som ligger till grund för uttalandet om 
dessa 16 miljarder, och anser statsrådet att detta är ett korrekt sätt att redogöra 
för vad regeringen tillför för pengar till sjukvården?

………………………………………

Fredrik Lundh Sammeli (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-10-06
Besvaras senast
2023-10-18 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


